
Protokoll vid årsmöte med Laholms Bridgeklubb 2011 09 05 

1. Ordföranden hälsade välkommen och förklarade det 70:e årsmötet öppnat. 

2. Inga fullmakter fanns. 

3. Röstlängden fastställdes. 

4. Mötets behöriga utlysande godkändes. 

5. Dagordningen fastställdes och godkändes. 

6. Till ordförande för mötet valdes Kent Nordenberg. 

7. Till sekreterare för mötet valdes Gunilla Johansson. 

8. Till justeringsmän tillika rösträknare, att jämte ordförande, justera protokollet valdes Lars-Eric 

Thedeby och Ib Jensen. 

9. Verksamhetsberättelsen godkändes. De ekonomiska rapporterna godkändes. 

Revisionsberättelsen lästes upp och lades med övriga berättelser till handlingarna. 

10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 

11. Till ordförande för det kommande året valdes Greger Sundgren. 

12. Till styrelseledamöter för två år nyvaldes Kent Nordenberg och Thomas Knutsson. 

13. Till styrelsesuppleanter för ett år omvaldes Eva Lena Glimne och Lennart Nordberg. 

14. Till revisorer för ett år omvaldes Stefan Johnson och Gunno Nilsson. 

15. Till revisorssuppleant för ett år omvaldes Susanne Hansson. 

16. Till valberedning för ett år omvaldes Lars-Göran Göransson, Göran Johansson och Sven-Åke 

Johnson. Sammankallande är Lars-Göran Göransson. 

17. Tävlingskommittén redogjorde för kommande års spelprogram. 

18. Styrelsens förslag på oförändrad medlemsavgift (50:-) godkändes. Budget för 2011/2012 

genomgicks och godkändes. 

19. Inga motioner var inkomna. 

20. Övriga frågor: Kent berättade att Möns BK har avböjt vidare utbyte. Vissa hade haft önskemål om 

att vi skulle fortsätta med utdelning av prispengar på samma sätt som över sommaren även 

under resten av spelåret varför medlemmarna tillfrågades. Medlemmarnas mening var att vi 

fortsätter som under föregående år. Mästarmuggar utdelades till de klubbmästare som var 

närvarande, Maria Ohlsson och Tommy Johansson (KM Par) och Annika Cederlid avtackades efter 

flera års hårt arbete i styrelsen. 

21. Mötesordförande, Kent Nordenberg, avslutade mötet och vår nya klubbordförande, Greger 

Sundgren, tackade för förtroendet. 

Vid protokollet 

 

Gunilla Johansson   Ordf. Kent Nordenberg 

Justeras 

 

Lars-Eric Thedeby   Ib Jensen 


